
  آرمان ملی: امروز در حالی اسامی نهایی نامزدهای 
ریاست فدراسیون فوتبال اعلام می شود که روز گذشته وزیر 
ورزش و جوانان خواستار تجدیدنظر در رد صلاحیت دو نامزد 

انتخابات فدراسیون فوتبال شد. 
 دروغ گوبلزی!

، همچون  ، وزیر ارتباطات آدولف هیتلر پائول یوزف گوبلز
که می توان اذهان مردم  نازی عقیده داشت  دیکتاتور 
گاندا دستکاری کرد. جمله معروف او  را به آسانی با پروپا
که افکار  گرامافونی هستند  اینچنین بود: »بیشتر مردم 
عمومی را بازپخش می کنند. افکار عمومی را هم نهادهای 
افکار عمومی مثل مطبوعات، رادیو، مدرسه، دانشگاه 
و آموزش همگانی شکل می دهند.« دروغ بزرگ یا دروغ 
گاندا، که اولین بار  گوبلزی اصطلاح و تکنیکی است در پروپا
توسط آدولف هیتلر از آن استفاده شد. دروغ گوبلزی باید 
گاندا به  آنقدر منتشر شود که قابل باور و استناد باشد. پروپا
سبک گوبلز همچنان از پر کاربردترین روش ها برای فریب 
افکار عمومی یا جهت دهی افکار برای به ثمر رساندن یک 
ک در ادامه نوشت: با این مقدمه به سراغ  هدف است. تابنا
اخبار چند روز اخیر فدراسیون فوتبال برویم. محور خبرها 
در برخی رسانه ها مربوط به تأیید تصمیم کمیته بدوی در 
کمیته استیناف انتخابات مبنی بر عدم احراز شرایط علی 
کفاشیان و شهاب الدین عزیزی خادم بود. با این توضیح که 
عدم احراز شرایط این دو نامزد ریاست فدراسیون فوتبال 
در کمیته بدوی مربوط به آرای گذشته کمیته اخلاق بوده 
که این مانع نیز برداشته شده و مشکل آنها برای حضور 
در انتخابات حل شده است. کمیته بدوی انتخابات در 
رسیدگی به شرایط علی کفاشیان به رأی کمیته استیناف 
و توضیحات ارائه شده در این رأی بی توجهی کرده است. 
استیناف خواهی کفاشیان در پرونده محکومیتش منجر 
به کاهش محرومیت ۵ ساله او به یک سال می شود و آنطور 
که در رأی کمیته استیناف آمده تخلف او فقط عدم نظارت 
کلی بر جریان انعقاد قرارداد بوده است. بنابراین در جایی 
که کفاشیان محکومیت مالی نداشته، استناد به این رأی 

برای عدم احراز شرایط تصمیمی عجیب در کمیته بدوی 
کمیته استیناف  که بعید به نظر می رسد  انتخابات بود 
انتخابات به چنین موضوعی بی توجهی کند. جالب اینکه 
علیرضا صالحی، رئیس کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 
در ارتباط با عدم پیگیری علی کفاشیان برای استرداد ۷۹ 
هزار دلار حق پخش در گفت وگویی گفته بود: »دنبال این 
هستیم که متخلفین را مجازات کنیم، اما سؤال من این 
است که آیا خود فدراسیون مطالبه ای برای باز پس گرفتن 
این پول از آن شرکت داشته است؟ بر فرض که کفاشیان 
در آن زمان تشخیص داده پرونده را پیگیری نکند. اما بعد 
گر پرونده پیگیری نشده نباید بگوییم مسئول  از او چه؟ ا
بعدی هم بر تصمیم کفاشیان صحه گذاشته است. باید 
کفاشیان برای مطالبه گری  دید فدراسیون بعد از زمان 
از آن شرکت چه اقدامی انجام داده و باز پس گرفتن این 
پول ربطی به حکم کمیته استیناف ندارد.” پس از علی 
کفاشیان، ریاست فدراسیون فوتبال به مهدی تاج رسید و 
گر بنا به محرومیت متخلفان بوده، سؤال این است که چرا  ا
مهدی تاج به دلیل عدم پیگیری پرونده برای استرداد ۷۹ 
کمه نشده است؟ در خصوص شهاب الدین  ، محا هزار دلار
عزیزی خادم هم شرایط مشابهی وجود دارد، با این تفاوت 
که محرومیت دو ساله او در کمیته اخلاق در ارتباط با عدم 
اجرای بخشی از مواد اساسنامه بود و محرومیت بعدی اش 
عدم رسیدگی به شکایتش در کمیته اخلاق و ارجاع آن به 
ج از فوتبال که در رأی اولیه دو سال  نهادهای قضائی خار
محرومیت در نظر گرفته شد که کمیته بدوی به همین دلیل 
شرایط او را احراز نکرد. با این حال رسیدگی به رأی کمیته 
اخلاق در کمیته استیناف منجر به شکسته شدن رأی شد 
که ابتدا دو سال محرومیت پس از واخواهی در کمیته اخلاق 
به ۱۶ ماه تبدیل شده بود و کمیته استیناف ۱۶ ماه را تبدیل 
به ۶ ماه محرومیت کرد. با کاهش محرومیت عزیزی خادم 
عملاً این نامزد ریاست فدراسیون فوتبال هم مانعی برای 
گر کمیته استیناف انتخابات  حضور در انتخابات ندارد و ا
بخواهد مستندات کمیته بدوی را مبنا قرار دهد، با توجه 

به پایان یافتن محرومیت باید عزیزی خادم را هم تأیید کند. 
در کنار این موارد، همزمان با خبر اولیه عدم احراز شرایط 
علی کفاشیان و شهاب الدین عزیزی خادم در کمیته بدوی 
ک  که پیام آن به هر دو نامزد نیز ارسال شد، خبرنگار تابنا
از طریق منابع موثقی به این خبر دست یافت که شرایط 
مهدی تاج، حیدر بهاروند و امیر عابدینی هم احراز نشده و 
به نوعی هر ۵ نامزد ریاست فدراسیون فوتبال رد صلاحیت 
خ  شده اند. اتفاقی که در انتخابات ۱۴۰۱ هم برای بهاروند ر
داده بود و در خصوص تاج هم آرای محکومیت کیفری او 
مانع از حضورش در انتخابات می شود. هرچند در خصوص 
امیر عابدینی مشخص نیست که آیا عدم احراز شرایط او به 
ج از ایران مربوط می شود یا اتفاق  زندگی و شرایطش خار
دیگری مانع احراز شرایط او شده و این موضوع نیز از سوی 
که  نامزد مربوطه قابل پیگیری است. حالا در شرایطی 
کفاشیان و عزیزی خادم می توانند به انتخابات برگردند، یک 
، رسانه ها را به بازی  مقام مسئول بلندپایه برای گرفتن امتیاز
گاندای خود کشیده است تا بلکه بتواند باج گیری کند  پروپا
و به اهدافی که در انتخابات فدراسیون فوتبال دارد، برسد. 

 نظر وزیر ورزش
وزیر ورزش و جوانان با اشاره به روند بررسی صلاحیت 
گفت: امیدوارم  نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال، 
دوستان فضا را به سمتی ببرند که رقابت شکل بگیرد. احمد 
دنیامالی با اشاره به برخی فدراسیون ها از جمله فوتبال گفت: 
من خودم کارشناس هستم، ما پروتکل ها و چارچوب ها را 
رعایت می کنیم و به هیچ وجه دخالت نمی کنیم، اما نظارت 
داریم. من اجازه نمی دهم که کار به ورود یک مرجع خارجی 
بکشد، حتی درباره فدراسیون فوتبال. ما آنقدر دقیق رعایت 
می کنیم که ورود نکنند. وقتی پول می دهیم باید نظارت هم 
داشته باشیم. دنیامالی درباره انتخابات فدراسیون فوتبال 
و رای کمیته بدوی و استیناف و رد صلاحیت کفاشیان و 
عزیزی خادم گفت: باید به صورت رسمی منتظر باشیم که 
اسامی اعلام شود. امیدوارم دوستان فضا را به سمتی ببرند 
کید می کنم که با همه آنها )نامزدهای  که رقابت شکل بگیرد. تا
فدراسیون( رفیق هستم، اما اینکه کدام برتر است یا نیست، 
عنوان می کنم هر کسی که انتخاب شود، با او کار می کنم. 
اینگونه نیست که گزینه داشته باشم. من فقط قانون را رعایت 
می کنم. به دوستان توصیه کردم که فضا را باز کنند. باید فضا 
را به گونه ای کنیم که آنهایی که شرایط احراز را دارند، بیایند. 
کنش به اینکه مثلاً اعلام شود که انتخابات  وزیر ورزش در وا
تک نامزدی است یا...، گفت: مخاطبم مهدی تاج نیست، 
اما وقتی ساز و کار دست خودم است، یعنی قانون را طوری 
، مخدوش  کار که اختیار می دهد؛ اصل  کرده ایم  تصویب 
گر من منصوب شما باشم، می توانم شما را تایید یا  است. ا
رد کنم؟ وقتی عضو کمیته اخلاق و یک مقام قضائی هستم 
نباید تحت تاثیر چیزی قرار بگیرم، اما وقتی منصوب کسی 
باشم، بحث تعارض منافع ایجاد می شود. این برای همه 
فدراسیون هاست. انتظارم این است که وجدان کاری را فدای 
بحث های انتخاباتی نکنند. یک رئیس فدراسیون 3۱ رئیس 
هیات استانی را انتخاب می کند که این درست نیست. این 
کار باید اصلاح شود ولی با تنش حل نمی کنم و صفر و صدی 
نیست. هم منافع ملی و هم قوانین جهانی را در نظر می گیریم. 

فعلاً با همین سیستم کار را جلو  می بریم. 
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 علی موسوی مهاجم سابق استقلال 
مورد  در  فوتبال  کارشناس  و  تیم ملی  و 
وضعیت تیم آبی پوش پایتخت صحبت 

کرد. 
فعلی  شرایط  درباره  شما  نظر   

استقلال چیست؟
برداشت  الان  که  چیزی  حال  هر  به   
است.  شده  کاشته  گذشته  در  می شود 
وقتی از اول فصل نه مدیریت جایگاه خود 
را می داند، نه سرمربی مشخص است و 
کسانی بازیکن  اصلا مشخص نیست چه 
جذب می کنند مشخص می شود راه را کج 
رفته اند و الان نتیجه را می بینیم. مدام هم 
می خواهند سرو سامان بدهند و یک مربی 
می آورند و عجله ای و یکی را اخراج می کنند 

که هیچ ثمری نخواهد داشت. 
بی خارجی از جمله   آیا با آمدن مر
ل  وند استقلا والتر ماتزاری تغییری در ر

ایجاد می شود؟
باید مشکل کارشناسی شود. باید ببینند 
اصلا مشکل کجا است؟ آیا مشکل استقلال 
یک  در  است؟  بازیکن  آیا  است؟  مربی 
جایی گیر کرده اند و اصلا نمی دانند مشکل 
بازیکنان  می بینید  زمانی  یک  چیست؟ 
خوبی دارید اما مربی نمی تواند استفاده 
آن موقع مربی برکنار می شود. یک  کند 
زمانی بازیکن ندارید و هر مربی هم بیاورید 
با رقم های بالا، تأثیری نخواهد داشت. 
چیست؟  استقلال  مشکل  ببینند  باید 
بزرگ  بازیکنان استقلال  گر  ا به نظر من 
بودند و بزرگ فکر می کردند، بدون مربی 
هم می توانستند از ده بازی حداقل سه 
دیدار را برنده شوند. شاید هم بازیکنان 
در سطح استقلال نیستند که مدام مربی 
عوض می کنند و مسئله را بسیار پیچیده 
کرده اند.هر مدیری که به استقلال می آید با 
هر حیا کن رها کنی مربی را عوض می کند و 
دوباره یک مربی دیگر را می آوردند که هیچ 

ثباتی وجود ندارد. 
را  زاده  بختیاری  سهراب  عملکرد   

چگونه ارزیابی می کنید؟
 سهراب رفیق صمیمی من است و با او 
در ارتباط هستم. از مربیان تریلیاردی که 
آمدند و پولشان را اول و وسط فصل گرفتند 
که  و راحت رفتند، چه انتظاری داشتید 
حالا از سهراب داشته باشید؟ سهراب در 
یک دیدار تعویض اشتباه داشته است. 
باقی دیدارها چه؟ آن زمان هم سهراب 
اینکار هارا کرده بود؟ اول فصل که مربیان 
تریلیاردی و وسط فصل هم آقای موسیمانه 
بودند. نمی گویم سهراب خوب است یا بد. 
او هم ادعایی ندارد اما مشکل مدیریتی 
است. مدیر باید سواد داشته باشد. این 
رفت و آمد مربیان و بازیکنان در این موقع 
فصل تنها ضرر مالی است. برخی سه سال 
پیش رفتند و دوباره آمدند. ۶ ماه پیش یک 

شخص رفته و دوباره آمده است. 

موسوی: 

آیا مشکل استقلال 
مربی است؟

  ستاره ناراضی میامی  
به گلدن استیت پیوست

میامی  بسکتبال  تیم  ناراضی  ستاره 
هیت با تیم گلدن استیت وریرز در لیگ 
NBA به توافق رسید. جیمی باتلر ستاره 
ناراضی تیم بسکتبال میامی هیت که در 
چند هفته اخیر سه بار از سوی تیمش 
با جریمه تعلیق مواجه شده بود به تیم 
به   NBA لیگ  در  وریرز  استیت  گلدن 
پیوست. باتلر در مورد انتقالش به گلدن 
گفت: از اینکه دوباره بسکتبال  استیت 
بازی می کنم، بسیار خوشحالم. خوشحالم 
این فرصت را دارم برای تیمی مثل گلدن 
استیت با استعدادهای فوق العاده  بازی 
و به تیم کمک کنم تا به پیروزی برسیم و 
کار ویژه ای انجام دهیم. فکر می کنم به 
همین دلیل اینجا هستم و تمام تلاشم را 
خواهم کرد تا چیزی را که همه می خواهند 
محقق کنم، و آنهم قهرمانی است. کاملاً 
جدی می گویم. پایان دوران باتلر در تیم 
میامی هیت زمانی رقم خورد که او ابراز کرد 
دیگر از بازی در این تیم لذت نمی برد و از 
نقش خود تحت هدایت سرمربی اریک 
کرد. پس از آن، هیت  اسپولسترا انتقاد 
را برای هفت بازی محروم  او  بلافاصله 
کرد، سپس به دلیل از دست دادن یک 
پرواز تیمی، دو بازی دیگر تعلیق شد و در 
نهایت پس از ترک یک جلسه تمرینی، به 
طور نامحدود کنار گذاشته شد. باتلر با 
قراردادی دو ساله به ارزش ۱2۱ میلیون 
گلدن  با   2۰2۶  -2۷ پایان فصل  تا  دلار 

استیت خواهد بود. 

منهایفوتبال

اخبــــار

گی: طارمی با وجود مشکلی که داشت بازی کرد اینزا
بی تیم فوتبال اینتر برای باخت  سرمر
گردانش در بازی معوقه برابر فیورنتینا  شا
گی  اینزا سیمونه  نیاورد.  بهانه ای  هیچ 
سرمربی تیم فوتبال اینتر پس از باخت 3 بر 
گردانش برابر فیورنتینا در دیداری  صفر شا
مصدومیت  دلیل  به  پیش  چندی  که 
بازیکن حریف )ادواردو بووه( در دقیقه 17 
نیمه تمام رها شده بود، به شبکه اسکای 
اسپورت ایتالیا گفت: ما کاملاً در این بازی 
محو بودیم و کنترل همه چیز از دست مان 
ج شده بود. بنابراین کاملاً سزاوار این  خار
باخت بودیم. به فیورنتینا تبریک می گویم. 
کنش نشان دادن  گی افزود: اینتر در وا اینزا
به گل های خورده ضعف داشت و با اینکه 
مشخص  مسأله  این  هم  اول  نیمه  در 
بود، کاری انجام ندادیم. من اول از همه 
مسئولیت این شکست را برعهده می گیرم. 
حالا باید برویم و دلایل این باخت مان را 
بررسی کنیم. الان وقت درام سازی نیست. 

کار اینتر اینجا و با این شکست  مسلماً 
کید کرد:  بی اینتر تأ تمام نمی شود. سرمر
نمی خواهم بهانه بیاورم و چیزی درباره 
خستگی بشنوم. ما کارهایی را که همیشه 
این  در  انجام می دهیم،  بازی  زمین  در 
بازی نشان ندادیم. از آنچه در اختیارم 
گی هم  گذاشته شده راضی هستم و به تاز
برخی از بازیکنانم ریکاوری کرده اند. در 
که  خط حمله طارمی با وجود مشکلی 
در مسابقه قبلی برابر لچه برایش پیش 
آمد )مصدومیت(، بازی کرد، ضمن اینکه 
کین کورئا هم هنوز خانه نشین است.  خوا
این تیم به من کلی دلیل برای راضی بودن 
داده است. اینکه الان به خاطر باخت مان 
مهم  اما  است،  طبیعی  باشیم  عصبانی 
این است که تلاش کنیم همه چیز را از نو 
یم. هنوز  ین شکل ممکن بساز و به بهتر
کلی چیز مانده است که بخواهیم برایش 

بازی کنیم.

 رضا رجبی پیشکسوت تیم فوتبال استقلال 
گفت: من ۱۰ سال پیش در یک برنامه ای گفتم 
منصوریان  علیرضا  و  قلعه نویی  امیر  فقط 

می توانند استقلال را قدرتمند کنند. 
 تساوی استقلال برابر الشرطه عراق

رضا رجبی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، در 
خصوص تساوی استقلال برابر الشرطه عراق 
اظهار  آسیا،  نخبگان  لیگ  هفتم  هفته  در 
داشت: متاسفانه استقلال دیگر راه گل زنی را 
فراموش کرده است و شاهد هم هستیم که 
بازیکنان، دیگر از لحاظ روحی روانی در شرایط 
در  که  کسانی  متاسفانه  نیستند.  مناسبی 
نیمکت استقلال هم حضور دارند، بلد نیستند 
حال حاضر  در  و  کنند  صحبت  بازیکنان  با 
که دیگر برنامه  هم استقلال مدت ها است 

کتیکی ندارد.  تا
 نقاط ضعف استقلال

گفت:  وی در مورد نقاط ضعف استقلال 

یکی از نقاط ضعف استقلال این است که از 
که هنوز الفبای  بازیکنانی استفاده می کند 
فوتبال را نمی دانند. یکی از آنها هم مسعود 
جوما است که اصلا بلد نیست توپ را کنترل 
کند. پیشکسوت استقلال خاطرنشان کرد: من 
نمی دانم بر چه اصلی سهراب بختیاری زاده 
این تعویض ها را مقابل الشرطه انجام داد و 
به نظر من او اصلا نباید روی نیمکت استقلال 
و  احمدی  مهران  سرمربی  هیچ  بشیند. 
محمدرضا آزادی را از زمین بیرون نمی کشید، 
که  چون این دو بازیکن باعث شده بودند 
تیم زهردارتر شود. متاسفانه سرمربی موقت 
استقلال تعویض های بچه گانه انجام داد و 
گل بزند. رجبی  باعث شد تیم نتواند دیگر 
ادامه داد: من نمی دانم چرا هر سرمربی می آید 
آرش رضاوند را در ترکیب خود قرار می دهد؛ 
که هر  کسی را در استقلال دارد  مگر او چه 
سرمربی او را در ۱۱ نفر اصلی قرار می دهد. این 

بازیکن اصلا به درد تیم نمی خورد و متاسفانه 
استقلال در حال حاضر جای بازیکنان درجه 

2 و 3 شده است. 
 صعود 

گر بازی الریان را هم ببریم  وی یادآور شد: ا
قطعا بازی بعدی هم می بازیم و به نظر من 
صعود از لیگ نخبگان هم به درد نمی خورد. 
کنیم و بعد به  ما باید اول مشکلات را حل 
که آیا می توانیم در آسیا  دنبال این باشیم 

صعود کنیم یا نه. 
 انتخاب سرمربی 

پیشکسوت استقلال درباره انتخاب شدن 
سرمربی استقلال، اظهار کرد: من ۱۰ سال پیش 
در یک برنامه ای گفتم فقط امیر قلعه نویی 
را  استقلال  می توانند  منصوریان  علیرضا  و 
متاسفانه  حال حاضر  در  کنند.  قدرتمند 
الان  و  دارد  حضور  تیم ملی  در  قلعه نویی 
فقط علیرضا منصوریان می تواند سرمربیگری 

گر یکی  استقلال را بر عهده بگیرد. شک ندارم ا
از این دو نفر به استقلال بیایند، می توانند 
اینکه  کنند.  را جمع  تیم  نابسامان  شرایط  
برخی پیشکسوتان معتقدند مربی خارجی 
دوای درد استقلال است درست می گویند 
گر مربی خارجی در این مقطع به این تیم  ولی ا
نیامد، باید مدیران باشگاه با منصوریان وارد 

کره شوند.  مذا
 دیدار با مس 

رجبی در خصوص بازی بعدی استقلال 
برابر مس رفسنجان در هفته نوزدهم لیگ 
کاری  استقلال  این فصل  کرد:  اظهار   ، برتر
انجام داده است که هواداران باید در هر بازی 
استرس داشته باشند. در حال حاضر این 
جایگاه در شان استقلال نیست و امیدوارم 
بازیکنان، این دیدارها را با تمام توان بازی 
کنند که بتوانند حداقل استقلال را به جایگاه 

ششم برگردانند. 

 تارتار: افسوس که بازی 
در ورزشگاه آزادی نیست

سرمربی گل گهر سیرجان پیش از بازی برابر پرسپولیس 
گفت: ای کاش بازی در ورزشگاه آزادی برگزار می شد که به 
کیفیت بازی اضافه می شد و هواداران بیشتری به ورزشگاه 
آزادی  که بازی در استادیوم  می آمدند. فقط افسوس 
نوزدهم  هفته  در  سیرجان  گل گهر  فوتبال  تیم  نیست. 
لیگ برتر فوتبال از ساعت ۱۷ شنبه، 2۰ به همن مهمان 
گل گهر سیرجان در نشست  پرسپولیس است. سرمربی 
خبری پیش از بازی با سرخپوشان تهران گفت: فردا یک 
بازی بسیار مهم برای ماست و با توجه به شرایط جدول 
تلاش می کنیم به چهار تیم بالایی نزدیک شویم. در صورت 
برد می توانیم به هدف خود برسیم. ضمن احترام به تیم 
بزرگ پرسپولیس که با توجه به عناوینی که به دست آورده 
بهترین تیم ایران است ولی ما هم در هفت بازی گذشته 
شرایط خیلی خوبی را دنبال می کنیم. ای کاش بازی در 
کیفیت بازی اضافه  که به  ورزشگاه آزادی برگزار می شد 
می شد و هواداران بیشتری به ورزشگاه می آمدند. فقط 
افسوس که بازی در استادیوم آزادی نیست. مهدی تارتار 
درباره تغییر مکان و ساعت نشست خبری قبل از بازی بیان 
کرد: تابع تصمیم سازمان لیگ هستیم. از ما درخواست 
کردند که به اینجا بیاییم و ما هم پذیرفتیم. این گونه موارد 
را باید حل بکنند که شما خبرنگاران اذیت و دچار مشکل 

نشوید. 

پرسپولیس در انتظار بازگشت عالیشاه
امید عالیشاه یکی از معدود بازیکنان موفق پرسپولیس در 
کثر بازیکنان  فصل جاری محسوب می شود. در فصلی که ا
این تیم عملکرد پُر فراز و نشیبی داشته یا از روزهای اوج خود 
فاصله زیادی گرفته اند، عالیشاه از اندک نفراتی است که 
هرگاه در زمین حضور داشته، مهره موثری برای سرخ پوشان 
پایتخت بوده است. وی در هنگام گرم کردن برای دیدار 
با فولادخوزستان از ناحیه کمر دچار مصدومیت شد و آن 
دیدار و سپس بازی حساس مقابل الهلال عربستان در لیگ 
نخبگان را از دست داد. پرسپولیس در غیاب کاپیتانش، برابر 
فولاد به تساوی یک بر یک بسنده کرد و مقابل الهلال نیز 
کنون، عالیشاه با  متحمل شکست سنگین چهار بر یک شد. ا
انجام تمرینات اختصاصی زیر نظر کادر پزشکی پرسپولیس 
در تلاش است تا خود را به دیدار روز شنبه مقابل گل گهر 
در هفته نوزدهم لیگ برتر برساند. این دیدار حساس که 
در ورزشگاه شهر قدس انجام خواهد شد برای پرسپولیس 
 ، اهمیت زیادی دارد. برنده نشدن و از دست دادن امتیاز
می تواند پایان کار مدافع عنوان قهرمانی در فصل جاری باشد 
کتور در بالای جدول نا امید  و آنها را از رقابت با سپاهان و ترا
کند. این بازیکن باتجربه حتی تیمش را در سفر به ریاض نیز 
همراهی کرد، اما با وجود تلاش فراوان به بازی با الهلال نرسید 
کنون نیز وضعیت مبه همی دارد. وی در فصل جاری چند  و ا

مرتبه با مصدومیت های غیر منتظره ای مواجه شده است. 

 حسینی: مربی را با پاسپورتش 
قضاوت نکنیم

گفت یک مربی را نباید  سرمربی تیم فوتبال آلومینیوم 
با پاسپورتش مورد قضاوت قرار داد. مجید حسینی درباره 
عملکرد مربیان خارجی در ایران گفت: من با فوتبال کیف 
گر فوتبال رایگان  می کنم و درباره خودم صحبت نمی کنم و ا
هم بود باز کار می کردیم اما درباره بحث مربی ایرانی و خارجی 
به بیراهه می رویم. اینکه ما بخواهیم مربی را با پاسپورتش 
قضاوت کنیم بزرگ ترین اشتباه است. اینکه یک مربی را به 
خاطر جغرافیایی که در آن متولد شده بسنجنیم اشتباه 
بزرگی است. ما یک مربی خوب و یک مربی ضعیف داریم. یک 
مربی متعهد و یک  مربی کاسب داریم. الان گواردیولا زندگی 
خود را به خاطر فوتبال از دست داده است. او نان تلاشش 
را می خورد نه پاسپورت اسپانیایی اش را. بعد ما مربیانی 
می آوریم  که کاسب هستند و منتظر هستند یک روز پولش 
دیر بشود تا فسخ کنند و بروند. با چه جراتی این مربیان را 
می آورید؟ مربی ایرانی هم باید تلاش کند و خود را نشان دهد. 
در فوتبال دنبال شایسته سالاری هستیم اما ما یک مربی 
می آوریم که تجدید فراش می کند و به دنبال عشق و عاشقی 

است. نخندید این ها درد است. 

  فلیک: تعداد گل ها نشان دهنده 
عطش بازیکنان بارسلوناست

گردانش در خانه  هانسی فلیک پس از پیروزی ۵ بر صفر شا
بارسلونا در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی اسپانیا 
به خبرنگاران گفت: پیروزی مهمی کسب کردیم. از تیمم 
راضی ام. کلی موقعیت گلزنی ساختیم و در همان ابتدای کار 
شروع به گلزنی کردیم. این به ما اجازه داد که به هدف مان 
برسیم. تعداد گل هایی که زدیم نشان دهنده میزان عطش 
بازیکنان بارسلوناست. آنها به قدر کافی تمرکز داشتند که 
بتوانند گل  های بیشتری به ثمر برسانند و من از این بابت 
بسیار خوشحالم. سرمربی آلمانی بارسلونا که تیمش هفته 
لیگا نیز والنسیا را با نتیجه ۷ بر صفر  گذشته در رقابت های لا
در هم کوبیده بود، ادامه داد: اینکه تمام بازیکنان بهترین 
بازی شان را ارائه کنند بسیار مهم است. من برای بازیکنانم 
خیلی خوشحالم، چون آنها گل های خوبی به ثمر رساندند 
و علاوه بر آن عملکردشان هم خوب بود. می توانم بگویم 
که عملکردمان برابر والنسیا بسیار خوب بود. برای فران 
کرد( هم بسیار خوشحالم، چون او  که هت  تریک  )تورس 
هت تریک کرد. او بعد از مصدومیتش مدتی خانه  نشین بود 
و الان به خوبی برگشته است. بازیکن دیگری که عملکردش 
مورد توجه فلیک قرار گرفت، هافبک تیم پدری بود که یک 
نمایش تماشایی دیگر در مستایا به نمایش گذاشت. او در 
تمجید از این بازیکن هم گفت: نمی توانم چیز زیادی بگویم. 
او را نمی توان با بازیکن دیگری مقایسه کرد، چون غیرقابل 
مقایسه است. او از فوتبال بازی کردن لذت می برد و بازی  اش 
تماشایی است. هر جایی که بازی کند به تیم کلی کمک 
می کند و همیشه در خدمت تیم است. خوشحالم که او مدتی 

طولانی در کنار ما خواهد بود. 

رجبی: منصوریان و قلعه نویی می توانند استقلال را نجات دهند 

امروز اسامی نهایی نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال اعلام می شود 

دنیامالی: کفاشیان و عزیزی خادم سابقه خوبی در ورزش دارند


